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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen információval rendelkeznek annak a több mint
1300 elítélt embercsempésznek a hollétéről és tevékenységéről, akiket önök engedtek szabadon
az elmúlt hónapokban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A nepszava.hu  portálon  megjelent  „Mélyen  hallgat  a  Pintér-féle  belügy  arról,  lehet-e  köze  az
Orbán-kormány által  elengedett  embercsempészeknek az  egyre  több menekülthöz„ című cikk  a
következőkről ír:

„A Fidesz  frakcióvezetője  a szeptember végi  frakcióülésen  válaszolt  a  Népszava kérdéseire,  de
egyik állítását  sem tudta  alátámasztani.  Azt  firtattuk,  lehet-e  összefüggés  a déli  határkerítésnél
megjelenő egyre több menekült  és  annak a több mint  1300 jogerősen elítélt  külföldi  illetőségű
embercsempésznek  a  kiszabadulása  között,  aki  augusztus  elejéig  távozhatott  a  magyarországi
börtönökből.

Kocsis Máté akkor kijelentette, hogy a határra biztosan nem az általuk szabadon engedett bűnözök
szállítják az embereket. Kérdésünkre, hogy ezt honnan tudják, Kocsis Máté a belügyminiszternek a
frakció előtt tett beszámolójára hivatkozott, ennek alapján pedig kijelentette: – Azok az emberek,
akik  már  bejutottak  és  reintegrációs  őrizetben  vannak,  nem  szervezik  a  határ  mögött  éles
fegyverekkel  magyar  katonákra  és  rendőrökre  támadó,  egyre  agresszívabb  és  életveszélyes
migránsokat.”

 

Kérdezem Önt:

1. Milyen információval rendelkeznek annak a több mint 1300 elítélt embercsempésznek a 
hollétéről és tevékenységéről, akiket önök engedtek szabadon az elmúlt hónapokban?



2. Mi garantálja, hogy az érintettek elhagyják az országot? Ellenőrzik ezt egyáltalán?
3. Honnan tudják, hogy az említett személyek nem vesznek részt újra embercsempészetben?

 

Budapest, 2023. október 11.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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